
Referat fra skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 30.1.2025 Kl. 17.00 – 19.30 

Rykket til torsdag d. 6.2.2025 kl. 17.00 - 19.30 

Til stede: Søs, Tommy, Kristine, Tatiana, Rune, 

Brian 

Afbud: Heidi, Christina, Patrick.  

Referent: Kristine 

0. Godkendelse af referat gøres sidst 

på mødet. 

Referatet fra sidst findes på skolens hjemmeside 
 

1. Nyt fra skolen Orientering 
Vi er kommet vel igennem december måned og ind i 
2025. 
 
Vi har i personalegruppen fokus på få skolens 
principper og praksis til at gå hånd i hånd. Det giver 
nogle gode drøftelser og skal gerne på sigt styrke en 
oplevelse af ensartet tilgang og praksis på skolen. 
Næste store ryk kommer med mobilpolitikken. 
 
Spireforløbet er ved at blive planlagt, og vi har haft 
opstartsmøde i denne uge. Herefter vil der være besøg 
fra børnehaverne. 
 
Udarbejdelse af forretningsorden er i gang. Det vil 
blive præsenteret for skolebestyrelsen på et af de 
førstkommende møder. 
 
Vi har skiftet vikarsystem på skolen, og vi benytter nu 
det samme system, som alle andre skoler i Ringsted 
Kommune. Det kræver tilvænning, men vi er kommet 
fint i gang indtil videre. 
Der er udover skiftet af vikarsystem fortsat 
opmærksomhed på at optimering af Plan A (den faste 
struktur i klassen) og Plan B (når den faste plan ikke 
holder (f.eks. når der ikke er en fast voksen i klassen). 
 

2. Nyt fra SFO og SFO2 Orientering 
Vi er i gang med en større proces med at få optimeret 
de rammer vi tilbyder børnene i SFO’en. 
Der bliver i den forbindelse flyttet rundt på møbler 
lavet nye muligheder for aktiviteter for børnene. 
Vi tilstræber at få inddraget vores hems i højere grad, 
og konverterer vores depot til et rum for børn. 



 
Der er godt gang i arrangementer. Vi har en 
opmærksomhed på at få lavet arrangementer, der er 
mere målrettet de mindste børn. 

3. Faste punkter på dagsordenen 

 Håndtering af konflikter og 

voldsomme episoder i 

børnegruppen 

 Personalesituationen 

 Elevsituationen 

 Vikardækning 

 Økonomi 

Orientering  
 
Skolebestyrelsen orienteres om enkeltepisoder samt 
hvordan de er håndteret. 
 
Der er udarbejdet et stillingsopslag, og vi afventer at 
det bliver slået op. Vi søger særligt en dansklærer, 
men ellers kan vi bruge kompetencer indenfor flere 
fag. 
Vi har tilknyttet Nikolaj som tilkaldevikar. Han har også 
nogle ressourcetimer, der pt. ligger i 3.A. Vi er glade 
for at have Nikolaj med igen. 
 
Sygefraværet ligger nogenlunde på niveau med sidste 
år. Det ligger en smule højere. Vi har gennem efteråret 
haft langtidssygemeldinger, der er den primære faktor 
ift. sygefraværet. 
 
Skolebestyrelsen orienteres om skolens økonomi. Det 
går fortsat i rigtig retning. 
 
 

4. Mobilpolitik Orientering og drøftelse 

 Opstart og udmelding 

 Skolebestyrelsens rolle 
 

5 Madordning Orientering og drøftelse 
I forbindelse med regeringens forsøgsordning med 
skolemad, ønskes en indledende drøftelse af hvordan 
skolebestyrelsen forholder sig til skolemad på 
Nordbakkeskolen. 
 
Pointer fra bestyrelsens drøftelse:  

 Har vi køkken til rådighed?  Madkundskab kan 
ikke rumme det. Andet køkken har vi ikke til 
rådighed.  

 Hvis der skal eksistere en madordning, skal 
den finansieres fuldt ud. Hvis det skal laves, 
skal det være for alle. 

 Kan der være elevdeltagelse, hvor elever 
deltager i arrangering af maden.  

 Måske vil flere elever spise mere varieret, hvis 
de spiser sammen med andre.  



Til kommende møder:  

Antimobbestrategi 

Sukkerpolitik 

Årshjul for gennemgang og revidering af principper og retningslinjer – Opdateret d. 27-09-2024.  

 Skolebestyrelsen er nysgerrig på om det kan 
løfte elevernes deltagelse i og udbytte af 
undervisningen, at alle får sund og varieret 
kost hver dag. 

 Der bør laves en behovsanalyse inden der 
tages stilling om forældre vil benytte det.  

  

6. Skoleudviklingssamtale Orientering og planlægning 
Kommunalbestyrelsen skal årligt gennemføre en 
samtale med skolelederne ved samtlige skoler i 
kommunen. For at skabe de bedst mulige rammer for 
elevernes faglige udvikling og trivsel gennemføres en 
tillidsfuld og faglig dialog mellem kommunalbestyrelse 
og skoleleder, hvor fokus skal være på at styrke den 
fælles forståelse af skolens udviklingsområder og de 
indsatser, der iværksættes på skolen og i 
skolevæsenet. 
 

7 Revidering af princip for 

Vikardækning 

Beslutning 
Princippet er fremsendt med dagsorden. 
 
Princippet er tilrettet med mindre justeringer og 
godkendt. 
 

7. Eventuelt Der er en problemstilling med at nogle børn i SFO 
søger på meget uhyggelige ting på Youtube. Er SFO’ens 
Ipads under opsyn? 
Rune kigger på om der kan findes andre muligheder 
for at høre musik.  
 
Bålredskaber ruster i kassen under 0. kl. vindue. Der 
bliver set på, om der kan findes en bedre 
opbevaringsmulighed.  
 
 
 



August 
Kommunikation 
 
Den gode 
kommunikation 
mellem skole og 
hjem 
 

September 
Reklamer på 
skolens 
område 

Oktober 
Underretning 
af lærings-
udbytte 
 

November 
Forældredeltagelse i 
undervisningen 
 
Samarbejdet om 
trivslen (herunder 
mobbepolitik) 

December 
Undervisnings-
pligten ift. 
deltagelse i 
Musikskole 
eller 
foreninger 
 
Lejrture 
 

Januar 
Bevægelse i 
skoledagen 
 
Vikardækning 

Februar 
Undervisningens 
organisering 
 
SFO´ens 
virksomhed 

Marts 
Hensyn til 
buskørsel 
 
Arbejdets 
fordeling 
mellem 
skolens 
medarbejdere 

April 
Skema 
 
Princip for 
den gode 
start på 
skoledagen 

Maj 
Mobilpolitik 
 
Alle børn cykler 
 

Juni 
Deltagelse i 
idræt 
 
Kostpolitik 

 

 


